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Referat fra generalforsamling i Langelands Biografforening 

mandag den 7. april 2025 kl. 19.00 

 

 

Joan bød velkommen og præsenterede bestyrelsen 

 

1. Valg af dirigent  

Lene Sarup blev valgt som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. 

 

2. Formandens beretning  

Joan fremlagde formandens beretning. 

Joan fortalte hvilke medarbejdere der skal modtage 10 nål og 20 års gavekurv og uddelte til 

Hanne og Ole som var de eneste fremmødte af jubilarerne. 

- 10 års nål: 

John Grundtvig – Onsdag aften 

Jeanne Vedø Søegaard – Søndag aften 

Elin Schriever Hug – Dagholdet 

- 20 års gavekurv: 

Hanne Hansen – Torsdag aften 

Ole Nielsen – Torsdag aften (21 år) 

Lisbeth Nielsen – Lørdag eftermiddag 

Karen Rasmussen – Lørdag eftermiddag 

Takkede bestyrelsen for samarbejdet. 

Beretningen blev godkendt. 

 

3. Forelæggelse af årsregnskab til godkendelse  

Henrik præsenterede Lars fra RevisorGruppen og fremlagde derefter det reviderede 

regnskab. 

Michael spurgte indtil antal af medlemmer. Har vi mistet medlemmer? Henrik svarede at der 

er sendt rykkere to gange. Kontingentforhøjelse der vil give en højere indtægt er først fra 

2025. 

Henrik præsenterede budgettet for 2025. 

Regnskabet og budget blev godkendt. 

 

4. Fastsættelse af kontingent  

Bestyrelsen foreslår 125 kr. som det blev ændret til sidste år. Blev godkendt. 

 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter  

På valg er: 

- Formand Joan Madsen Østerbye (2 år) –blev genvalgt.   

- Bestyrelsesmedlem Dennis Kræmmer Hansen (2 år) – modtog ikke genvalg. Dorte 

Anderberg blev valgt. 

- Bestyrelsesmedlem Nan Toftdal (2 år) – blev genvalgt. 

- Bestyrelsesmedlem Pia Larsen (2 år) – modtog ikke genvalg. Jonna Knudsen blev valgt. 

Jonna præsenterede sig selv.  

- 1. Suppleant Dorte Anderberg (1 år) (Indtrådt i bestyrelsen). Kim Heinrich blev valgt. 

- 2. Suppleant Jørn Juul Steen (1 år) – blev genvalgt.  
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6. Forslag  

Der er ingen indkomne forslag. 

 

7. Evt. valg af ekstern revisor  

Forslag RevisorGruppen Svendborg v/Lars Gotfredsen. Blev genvalgt. 

 

8. Eventuelt 

- Ole spurgte ind til cykelsti der er kommet tæt på biografen. Foreslår at stien lukkes. 

Joan oplyste at kommunen har lovet der kommer en bom op. Vi kan stadig sætte borde 

og stole ud. Vil kontakte kommunen igen. 

- Jørgen opfordrede bestyrelsen til at genovervejelse opsigelse af abonnement på Fyns 

Amtsavis. 

- Ole er træt af køleskabet ved siden af vasken. Det larmer meget. Joan svarede at de 

bliver kigget på det. 

- Ole er træt af øl-udvalg. Opfordrer cafegruppen til at genindføre Ale No. 16. 

Cafegruppen oplyste at Ale No. 16 nu kun kan købes som ½ liters. Forslag om jule- og 

påskebryg som sæson-øl. Cafegruppen kigger på det. 

- Henrik fortalte at flere har stillet deres mandat til rådighed til bestyrelsen, så der er mere 

end 10 vi kan henvende os til hvis der er brug for hjælp. 

- Lene vil foreslå hjælp fra medlemmer uden for bestyrelsen til at få flere mennesker med 

i biografen. 

 

 

Joan takkede for fremmøde og oplyste at der er 3 stykker mad til hver. 

 

Der var 53 fremmødte. 

 

Efter generalforsamling var der mad fra Charlottes Køkken i cafeen. 

 

 

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig. 

 

Formand Joan Madsen-Østerbye 

Næstformand Signe Madsen 

Sekretær Eva Lund Hansen 

Bestyrelsesmedlem Marianne Storm 

Bestyrelsesmedlem Nan Toftdal 

Bestyrelsesmedlem Dorte Anderberg 

Bestyrelsesmedlem Jonna Knudsen 

1. suppleant Kim Heinrich 

2. suppleant Jørn Juul Steen 


